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Algemene ledenvergadering Skopein WIVOC 
Betreft: Concept verslag van 14 november 2022 
Locatie: Skopein, Winterswijk 

Aanwezig:   27 mensen (inclusief bestuur) 
 
 

1.  Opening door de voorzitter 
Voorzitter Mick Veenstra opent om 19.30 uur de vergadering en heet iedereen welkom. Fijn 

dat er zo’n grote opkomst is, bij de vorige ALV waren maar 9 leden aanwezig.  

 
2.  Mededelingen en ingekomen stukken 

Er zijn geen mededelingen en ingekomen stukken. Een aantal mensen heeft zich afgemeld 
voor de ALV. 

Bericht van Arbitrage over shirts scheidsrechters, deze zijn besteld maar de leverancier had 
problemen met hoeveelheid stof. Als het goed is komen deze komende zaterdag binnen. 

 

3.  Verslag van de ledenvergadering van 30 mei 2022 
Het verslag van de ledenvergadering van 30 mei 2022 wordt vastgesteld.  
 

4.  Financiën: 
a. Jaarrekening 2021-2022 
We hebben weer een redelijk normaal seizoen gedraaid, saldo is daarom iets lager dan vorig 
jaar. Voor kleding is reservering opgenomen van €3500,--. 
Penningmeester heeft in augustus mail ontvangen met factuur uit Duitsland, moest snel 
betaald worden, kwam van mailadres voorzitter. Voorzitter was op vakantie en kon niet 
reageren op app en penningmeester heeft betaald. Dit bleek oplichting te zijn. Super 

vervelend, 2 weken daarvoor was net bestuursvergadering geweest waarin was gesproken 
over aanschaf materialen, leek goed. Op meerdere vlakken precies goede timing van de 
oplichter. Helaas is geld niet meer terug te krijgen. Wivoc werkte al met standaard 
beveiligingsregels en heeft nu extra beveiligingsmaatregelen genomen. 

b. Verslag van de kascontrolecommissie 
Lars Abbink en Marion ten Barge hebben kascontrole aan de hand van de in het Huishoudelijk 
Reglement vastgestelde checklist gedaan. Zag er netjes en verzorgd uit en zij adviseren 

decharge te verlenen aan het bestuur. 
c. Decharge bestuur 2021-2022 
ALV verleent decharge aan het bestuur voor seizoen 2021-2022. 
d. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie 
Lars Abbink wil volgend seizoen nogmaals zitting nemen, Marion ten Barge is niet aanwezig, 
penningmeester zal haar vragen of zij dit volgend jaar ook wil.  

e. Begroting 2022-2023 
In begroting gemeentelijke bijdrage weer opgenomen, deze was vanwege Corona geschrapt 
maar komt mogelijk weer. Vorig jaar heeft bestuur gesproken met inhuurkracht over 
bezuiniging, deze is inmiddels al weer vertrokken en er zijn inmiddels verkiezingen geweest. 
Gemeente is wel weer bezig met bezuinigingen maar hoe is nog onbekend. 
ALV vraagt of het niet verstandig is een reservering op te nemen voor energiekosten. De 
voorzitter heeft gesproken met de wethouder en gemeente is voorlopig niet van plan extra 

energiekosten door te berekenen. De gemeente heeft wel gesprekken met verenigingen met 
een eigen accommodatie. De sporthal is energieneutraal.  

Beach: afgelopen jaar iets later begonnen vanwege problemen met ‘kantine’, oplossing 
vergde wat investeringen. Komend seizoen waarschijnlijk +€1000,--. Beachcommissie heeft 
instemming bestuur om in overleg aparte abonnementen voor beach in te voeren, deze 
moeten ook nog zichtbaar worden. Hiervoor schrijft Beach commissie nog een plan. 
Begroting wordt goedgekeurd. 

 

5.  Bestuursverkiezing 
Aftredend volgens rooster penningmeester Frans Derksen. Niet herkiesbaar. 
Voorstel bestuur om boekhouding te laten verzorgen door Hans Abbink. 
Gezocht: een bestuurslid/penningmeester die facturen kan maken, rekeningen kan betalen en 

incasso's vanuit de ledenadministratie bij de bank kan aanbieden. Volgens Hans kan iedereen 
dit. 
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De voorzitter heeft meerdere personen gepolst maar invulling vacature is erg lastig gebleken. 
Gisteren belde de huidige penningmeester dat hij toch nog een periode door wil. Daarnaast is 
Melissa Meeuwsen gisteren bereid gevonden om in die periode met hem mee te lopen om 

zaken straks over te nemen en om bestuur te ondersteunen bij diverse taken. Omdat dit vers 
nieuws is zal de precieze taakverdeling nog worden besproken in het bestuur. 
De ALV stemt middels briefjes over beide personen, beide worden unaniem aangenomen. 
 

6.  PR / sponsoring 
De commissie is uitgebreid met aantal personen. Sasjenka zal maandelijks een nieuwsbrief 

gaan versturen rond de 1e van de maand. Zaken voor in de nieuwsbrief graag ruim van te 
voren bij haar aanleveren via nieuwsbrief@wivoc.nl, zodat zij deze in fris, nieuw format kan 
gieten.  
Wouter is bezig met sponsorpakketten om sponsoring makkelijker in te kleden, dit loopt nog. 
Hiermee treedt Wivoc komend jaar naar buiten. 

 

7.  Rondvraag en sluiting 
• Eddy Fukkink vraagt naar visie m.b.t. recreanten. Er is met TC gesproken over trainer 

voor recreanten, TC zou helpen met zoeken en regelt ook betaling maar invulling positie is 
eigenlijk aan recreantencommissie. TC is afgelopen woensdag langs geweest voor 
bespreking. Huidige trainersgroep is overbezet, ook vele anderen zijn gepolst maar het 
lukt nu niet. Er leeft ook wat irritatie m.b.t. de zaal. Liefst wil bestuur alle leden in de 

sporthal maar dit is erg lastig, indeling ligt bij de TC. Afgesproken wordt om als TC en 
bestuur samen te gaan zitten om concrete afspraken te maken over toekomst recreanten. 
Aansluitend hierop geeft Geert Beijers aan dat Marc Donkers onder meer als taak heeft 
om mee te denken over breedte sport. Als recreanten vangnet zijn voor nieuwe leden is 
daar begeleiding nodig. De voorzitter zal dit mee nemen in zijn gesprek met Marc. 

• Bianca Matser vraagt hoe het zit met aparte abonnementen voor beach. Voor de 
ledenadministratie goed om te weten zo rond februari/maart. Bestuur heeft positief 

geadviseerd over aparte abonnementen voor beach en gevraagd of Beach commissie plan 
kan maken en overleggen met bestuur. Voor mei 2023 communicatie richting leden om 
feedback te krijgen en te stemmen in ALV om het komend beach seizoen in te kunnen 

voeren. Dan ook bespreken welke rechten deze leden dan krijgen. 
• Martijn vraagt naar presentje voor jeugdteams als ze goed presteren. Dit wordt geregeld 

door jeugdactiviteitencommissie. Voor senioren nog wel over nadenken.  
• Sasjenka geeft aan dat er actief jeugd geworven wordt, scholentoernooi is weer 

georganiseerd. Wel meer vrijwilligers nodig. Voorzitter heeft met Marc Donkers hierover 
meerdere gesprekken gevoerd, paar personen zijn nu bezig om dit actiever op te pakken. 

• Karin vraagt hoe we na Corona OFO traject weer op pakken. Er is 0-meting geweest, 
trainersbegeleiding en agenda vastgelegd en toen kwam Corona. Nu wordt er niet of 
nauwelijks mee gewerkt, belangrijk om lijn vast te houden. TC heeft alle trainers boekje 
met leerlijnen en systeem Wivoc verstrekt, heeft vervolg nodig. Voorzitter heeft dit gemist 

in overdracht, wordt vervolgd. 
• Het WK voor dames is net afgesloten, Geert Beijers vindt het een gemiste kans dat Wivoc 

daar als vereniging niet naar toe is geweest. Voorzitter geeft aan dat bij niemand tijd was 
om dit te organiseren.  

• Pien vraagt wie clinics basisscholen over kan nemen? Wouter wil weer helpen. Neer 
leggen bij mensen die aan de slag gaan met werven van leden.  

• Eddy Fukkink vraagt naar bedrijventoernooi. Is afgelopen seizoen op beach gehouden 

maar veel mensen willen dit graag in de zaal. Toernooicommissie bestaat nu uit 2 
personen, is eigenlijk te weinig voor zo’n groot toernooi. Afgelopen seizoen had 
toernooicommissie nog maar 1 lid en om die reden is bedrijventoernooi op beach 
georganiseerd. Toernooicommissie gaat overleggen wat mogelijk/wenselijk is, 2 
toernooien binnen 1 maand is te veel. Aantal leden geeft aan dat Wivoc 
zaalsportvereniging is en zaal voor gaat op beach. Na overleg toernooicommissie 
overleggen met Beach commissie voor opstellen plan. 

 
De vergadering wordt gesloten om 21.00 uur.  
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